
2016D22168 Inbreng verslag van een schriftelijk overleg 

Binnen de vaste commissie voor Onderwijs, Cultuur en Wetenschap 
hebben enkele fracties de behoefte om vragen en opmerkingen voor te 
leggen over de brief van de Staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en 
Wetenschap d.d. 18 mei 2016 over het Besluit van 4 mei 2016 tot wijziging 
van het Besluit bekostiging WPO in verband met het verplichte gebruik 
van het formulier ouderverklaring bij het vaststellen van het gewicht van 
leerlingen in het kader van de gewichtenregeling (Kamerstuk 34 300 VIII, 
nr. 145). 

De voorzitter van de commissie,
Wolbert 

Adjunct-griffier van de commissie,
Bošnjaković 
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I Vragen en opmerkingen uit de fracties  

Algemeen 

De leden van de PvdA-fractie hebben kennisgenomen van het besluit tot 
het verplichte gebruik van het formulier ouderverklaring bij het vaststellen 
van het gewicht van leerlingen in het kader van de gewichtenregeling. 
Deze leden vragen hoe dit soort formulieren in de ontwikkeling van de 
nieuwe doelgroepdefinitie betrokken zal worden. Deelt de Staatssecretaris 
de mening dat er zo min mogelijk formulieren gebruikt moeten worden 
om het leerlingengewicht vast te stellen? Op welke wijze wordt er nu al 
gewerkt aan het geven van een nadrukkelijke rol aan consultatiebureaus 
met betrekking tot de indicatiestelling? Is de Staatssecretaris voornemens 
om direct bij de invoering van de nieuwe definitie ook nieuwe instru-
menten voor de indicatie beschikbaar te stellen, zo vragen de leden van 
de PvdA-fractie tot slot. 

De leden van de CDA-fractie vragen de Staatssecretaris toe te lichten wat 
de noodzaak is van de koppeling tussen het formulier ouderverklaring en 
de leerlingenadministratie. Sinds 1 januari 2015 is een standaard 
formulier ouderverklaring verplicht om beter te kunnen verifiëren of en zo 
ja welk gewicht aan een leerling toegekend moet worden. Deze leden 
vragen de Staatssecretaris hoe vaak het sinds de invoering van dit 
verplichte formulier is voorgekomen dat de gegevens niet overeen-
kwamen met de leerlingenadministratie. 

De leden van de SGP-fractie hebben kennisgenomen van het besluit. Zij 
vragen of de Staatssecretaris kan toelichten wanneer de bekostiging 
gebaseerd gaat worden op de reeds voorgeschreven modellen van de 
ouderverklaringen. Kan de Staatssecretaris bevestigen dat het niet de 
bedoeling is om de bekostiging met terugwerkende kracht te baseren op 
het nog te bekrachtigen besluit? Deze leden vragen eveneens waarom de 
Staatssecretaris dit onderwerp gesplitst heeft in afzonderlijke wijzigingen 
ten aanzien van de gegevenslevering en de bekostiging, aangezien 
hierdoor bij scholen gemakkelijk verwarring ontstaat. 

Uitvoerbaarheid en handhaafbaarheid 

De leden van de CDA-fractie lezen in het besluit dat de PO-Raad kon 
instemmen met het standaardformulier ouderverklaring. Zij vragen of ook 
kan worden aangegeven wat de PO-Raad vindt van de noodzaak van de 
koppeling tussen de gegevens op deze ouderverklaring en de leerlingen-
administratie. 
De leden van de CDA-fractie vragen verder wat de sanctie is voor de 
school indien de gegevens op de ouderverklaring niet overeenkomen met 
de gegevens in de leerlingenadministratie. 

Administratieve lasten 

De leden van de SGP-fractie vragen of de Staatssecretaris kan aangeven 
of inmiddels contact is gelegd met de Samenwerkingsorganisatie 
Beroepsonderwijs Bedrijfsleven over de problematiek van ouderverkla-
ringen ten aanzien van het onderwijs in niet-Westerse landen. Deze leden 
constateren dat de voorgenomen wijziging niet zozeer tot onacceptabele 
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administratieve belasting leidt als wel tot veel onbegrip kan leiden 
vanwege het feit dat de ouderverklaringen met name voor niet-westerse 
landen sterk afwijken van de achterstanden die in de school worden 
ervaren. Zij vragen of de Staatssecretaris bereid is meer maatwerk toe te 
passen als het gaat om de achterstanden van niet-westerse allochtonen.
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